	
	Serial No. __________



Name of * Owners’ Corporation / Residents’ Organisation


*業主立案法團／居民組織名稱

____________________________________________________________________________________

2.
Address of Organisation
地址

____________________________________________________________________________________


____________________________________________________________________________________

3.
Tel. No.
電話

__________________________________________________________________

Proposed Project in brief (please indicate the expected number of participants, dates, purpose, etc.)


略述擬進行之計劃（請列明估計人數、日期、推行之目的等）

____________________________________________________________________________________


____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________

No. of people in the building(s)

業主立案法團/居民組織所屬大廈內人數

______________________

No. of people likely to be benefited


估計可受益之人數









______________________

7.
( a )
Has SDTFR assistance been previously sought?




Yes / No *


（甲）貴機構以前曾否向戴麟趾爵士康樂基金申請資助？

有 / 無 *


( b )
If yes : Result of application(s) (Use separate sheet if space is insufficient)

如有：申請結果（如空位不敷填寫時，可另紙填寫）
	
	Date

日期
	Project

計劃
	Amount Granted (if successful)

批准款項

	(i)
	
	
	
	

	(ii)
	
	
	
	

	(iii)
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Cost of proposed project
該計劃所需之費用



( a )
Itemised Breakdown (use separate sheet if space is insufficient)


（甲）詳細項目（如空位不敷填寫，可另紙填寫）
	Description 項目
	Quantity 數量
	Unit Price 單價($)
	Total 總數($)

	(i)
	
	
	

	(ii)
	
	
	

	(iii)
	
	
	

	(iv)
	
	
	

	(v)
	
	
	














Total Cost 總額
$ ______________元

( b )
Amount sought from Sir David Trench Fund for Recreation (Main Fund) via HAD

（乙）經民政事務總署向戴麟趾爵士康樂基金申請之撥款金額
$ ______________元

( c )
Other sources of finance available for the project

（丙）該計劃之其他經費來源








$ ______________元

Please give details 請述詳情

_______________________________________________________________________________


_______________________________________________________________________________

Person to be contacted for further information

貴機構可提供更詳細資料之人士
Name 姓名
__________________＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿____________

Position held in the Organisation 在機構內之職銜
______________________________

Address 地址
_____________________________________________________________

Contact Tel. No. 聯絡電話
____________＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿__________________
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10.
To be completed by a senior officer (e.g. Director, Chairman or General Secretary etc.) (in both Chinese and English)


由高級職員填寫（如董事／主席／總幹事等）（請以中、英文填寫）
I certify that no previous application from the same Centre has been made for grants under Non-Capital Works Project within this financial year for the same items.

本人謹證明本中心在同一財政年度內沒有就相同項目申請非建設工程計劃撥款。

(b) I certify that the details given on this form are correct to the best of my knowledge and the application does not contain extravagant items or more items than is needed.  I understand that any incorrect / inaccurate information provided in this application may render the application invalid and my organisation may be requested to repay in full any grant made.  I also undertake to inform the Secretary, Sir David Trench Fund Committee and the relevant government departments if, subsequent to this application, I apply for funds from other sources for the same project.


本人謹此證明，盡本人所知，本表格所填報的資料均正確無訛，而在申請資助的項目中，並無不合理或超逾實際需要的項目。本人明白，本申請書如有任何不正確/不準確的資料，均可能導致申請無效，而本人所屬機構或被要求全數退還批出的任何撥款。本人同時保證，如在提交本申請書後，就同一計劃向其他方面申請資助，定必通知戴麟趾爵士康樂基金委員會秘書及相關政府部門。

(c) I understand that the information contained in this application will be disclosed by the Sir David Trench Fund Committee and the relevant government departments to relevant government departments / organisations for the purposes of assessment, monitoring and evaluation of applications.  If the application is approved, the relevant information including name of the applicant, the details of the projects applied and the approved amount will be published on the website of Culture, Sports and Tourism Bureau and the Sir David Trench Fund for Recreation Annual Report for public access.

本人明白，戴麟趾爵士康樂基金委員會及相關政府部門將把這份申請書內所載的資料向有關政府部門/團體披露，以作審批、監察及評估申請之用。如申請獲批，有關的申請資料，包括申請團體的名稱、申請項目詳情及獲批款額將載於文化體育及旅遊局網站及《戴麟趾爵士康樂基金年報》，以供公眾查閱。

(d) I advise my members or employees or contractors / suppliers to avoid any conflict of their private interest, whether past, present or future, with their official duties in the Application and declare any such conflict which should report promptly to the Secretariat of the Sir David Trench Fund Committee and the relevant government departments.  Potential conflict of interest, if any, should be declared below.  I also agree to allow the Commissioner of the Independent Commission Against Corruption (ICAC) or its authorised representatives to examine the management and control procedures of the Applicant and agree to follow and act upon any corruption prevention advice rendered by the ICAC.
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本人已勸喻成員或僱員或承辦商／供應商避免私人利益與他們在本申請計劃中所擔任的職務有任何衝突。如曾於過去、現在或將會出現這類衝突，應即時就此向戴麟趾爵士康樂基金秘書處及相關政府部門報告。如有任何可能出現的利益衝突，請於下列作出申報。本人亦同意讓廉政專員或其獲授權代表審查申請機構的管理和管制程序，並依照廉政公署的防貪意見採取相應行動。
Declaration of Interest 申報利益: 

________________________________________________________________________________________________________________________







Signature
簽署
___________________________________








Name
姓名
___________________________________








Title

職位
___________________________________








Date

日期
___________________________________

*請刪去不適用者
*Delete where inapplicable
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For Official Use Only

	(                      ) District Office
	Ref. No. :   ___________________


Part A

For completion by DO’s staff

The number of people likely to be benefited is

(i)
□
as stated in Section 6 of the application

(ii)
□
_________________ (please specify)
Ample space is available for storage and installation of equipment applied for




□
Yes



□
No

3.
Record of previous applications




□
Yes



□
No


If yes, outcome of previous applications: -

Year


Amount applied for




Result


Remarks

Items recommended for grants from the Sir David Trench Fund for Recreation : -





Item(s)






Amount ($)












____________










Total :

5.
Comments of DO’s staff

____________________________________________________________________________________


____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________








Signature
：

___________________________________








Name
：

___________________________________








Post

：

___________________________________








Date

：

___________________________________

Note
:
Please tick as appropriate

(Note: Comment of DO’s staff should include points such as size and type of OC/residents’ organisation, its length of existence, nature and scope of its activities, assessed worthiness and benefits if application is approved and the financial position of the OC/residents’ organisation.)
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Part B (DO’s Approval)


*I do not approve the application for the following reasons : -

____________________________________________________________________________________


____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________

____________________________________________________________________________________


*I approve the payment from the Sir David Trench Fund for Recreation Annual Block Allocation an 
 
 amount of $ ________________________ to the applicant for the following items : -






Item(s)








Amount($)
















___________













Total :

	
	Signature
:
	

	
	Name
:
	

	
	Post

:
	District Officer (                    )

	
	Date

:
	


*Delete as appropriate




Sir David Trench Fund for Recreation (Main Fund)


 Non-Capital Works Project (Neighbourhood Project)


Application by Owners’ Corporation 


and Residents’ Organisation


（Please return the completed application form direct to respective District Office）





戴麟趾爵士康樂基金（主要基金）非建設工程計劃(鄰舍計劃)


業主立案法團/居民組織撥款申請


（請將填妥的申請表直接交回當區民政事務處）











